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Pres(s)praat oktober 2007

Beste Lions

Deze keer wil ik beginnen met een terugblik op
onze eerste clubavond nieuwe stijl.

Vanaf de oprichting van de Denk Tank cie. is er
veel werk verzet. Dat heeft er toe geleid, dat de
CWS een vaste plek in onze club heeft gekregen
en ook tot oprichting van de projectgroepen en
het in het leven roepen van een drietal
clubavonden per jaar.

Het bruist van de activiteiten in die groepen, maar
ook bij diegenen die nog niet zover zijn, hoor je
positieve geluiden. Want de vergaderingen bij de
leden thuis (haardvuur- bijeenkomsten), dragen
duidelijk bij aan de verbeteringen van de onderlinge contacten. 

Ook de clubavond heb ik positief ervaren, tijd voor onze eigen club moeten
wij gewoon nemen. Al eindigde de vergadering 10 minuten (22.10) te laat,
toch bleven er tot mijn genoegen nog vele Lions, enige tijd hangen in de
Heereboer. Al met al denk ik dat wij een goede weg zijn in geslagen. Een weg
met toekomst voor zowel onze oudere als jongere leden. Hulde aan al die
leden die hiertoe de aanzet aan hebben gegeven.

Vooruitkijkend naar het programma van dit jaar:

Op 3 november hebben wij de charternight van Emmerich-Montferland. Een
hoogtepunt voor onze club in dit jaar. Mijn pak is al naar de stomerij en Irma
heeft weer een goede reden om bij Nuy weer eens rond te neuzen. Want het
is toch een bijzondere gebeurtenis, om op je 49ste (clubleeftijd hoor) nog
gezinsuitbreiding te krijgen. Een kind met 2 nationaliteiten en ook nog m/v.
Maar goed dat wij haar niet aan hoeven te geven op het gemeentehuis.

Als president mag (moet) ik ook nog een toespraak houden, maar doe je dat
nou in het Duits of in het Nederlands? Het zal wel von alles ein kleines beetje
worden. Moar maakt u zich geen zorgen, onder het motto KWW, komt alles
goed, alleen het dansen laat ik aan de specialisten over.
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Vorige week heb ik geluncht met onze burgervader dhr. Herman Kaiser en
ene Koos K. om het programma van 7 november door te nemen. Ik kan u
beloven dat het een enerverende avond zal worden, waarin niet allen dhr.
Kaiser aan het woord zal zijn, maar waar er ook volop gelegenheid is om in
discussie met hem te gaan. De titel van de avond is, VERTROUWEN en
VERBINDEN met als pay off: DE STAD, DAT ZIJN WIJ.

Ik besef mij dat de discussie kan uitlopen en ben van plan om een korte
huishoudelijke vergadering te houden i.v.m. een acceptabele eindtijd.

Natuurlijk heb ik nog veel onvermeld gelaten, maar het weer is te mooi om
nog langer binnen te zitten. 

Toon Gasseling

Verslag van de clubavond 3 oktober 2007

President Toon Gasseling opent de bijeenkomst en heet iedereen van harte
welkom op deze clubavond, waarbij wij voornamelijk bezig zullen zijn met het
reilen en zeilen van onze club. 

Hij memoreert de Metzo Regatta, die vorige week is gehouden en voor de
geïnteresseerden is er een reportage te zien van de hand van Jur Wink op
You Tube!

De secretaris licht de ingekomen stukken toe en laat deze vervolgens
circuleren in de “blauwe map”.

Ten aanzien van de ledenzorg zijn  er op dit moment geen bijzonderheden te
melden. Hans Bruyn is - na een korte ziekenhuisopname - weer ter
vergadering aanwezig.

De financiële stukken worden door penningmeester Jos Niesink toegelicht.
De boeken en de kas zijn door Gerard Roelofsen en Aart van Silfhout
gecontroleerd en daarbij zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. De
conclusie van deze deskundige Lions luidt dat alles klopt en daarom wordt aan
de penningmeester décharge verleend onder dankzegging voor de door hem
verrichtte inspanningen.



Bulletin nummer 240 - oktober 2007 Lions Club Doetinchem

Pagina 6

De begroting 2007-2008, inclusief de voorgestelde contributieverhoging naar
€ 180 per jaar, wordt bij acclamatie goedgekeurd.

De Commissie We Serve krijgt het woord in de persoon van Wim Frommé.
Op enthousiaste wijze weet Wim de activiteiten en ideeën van de commissie
naar de leden te communiceren. Hij onderstreept hierbij nog eens dat met
deze avond en nog twee in het verschiet, het échte clubgebeuren weer terug
is. Ook benadrukt Wim dat het om externe activiteiten gaat, wat de
projecten betreft.  Immaterieel à DOEN! en materieel à POEN!

Ter gelegenheid van het 50-jarig jubileum van onze club zal een flink
poenproject gerealiseerd worden. De We serve Commissie is al door de
huidige vice-president, Martin Liefrink, gevraagd voorstellen te doen. Deze
bijzondere jubileumprojectgroep zal de naam krijgen: Projectgroep 50 jaar
Poen!

De vraag van Wim aan de leden is dan ook: Wat zijn in de afgelopen jaren de
meest geld genererende én succesvolle poen projecten geweest? Reacties
worden door Wim c.s. met belangstelling afgewacht.

Hierna krijgt John Brands het woord. John zal de status van de diverse
projectgroepen doorlopen. Elders in dit Bulletin vind je zijn rapportage. 

Na de pauze krijgen wij uitleg van Ruud Wink over de actuele status van de
ACF projectgroep vanuit zowel Fatima, als vanuit LC Doetinchem. De ACF
zal gehouden worden op donderdag 13, vrijdag 14 en zaterdag 15 december
in en om de Catharinakerk.

Het zal dit jaar nog een pilot-project zijn met een zeer gevarieerd
productenaanbod van o.a. Fatima. Behalve de kerstmarkt zal ook de ijsbaan
weer opgesteld staan op het Simonsplein. Het belooft dus een festijn te
worden, waarbij ook van onze club de nodige vrijwilligers worden verwacht!
Noteer dus alvast deze data in je agenda. Vanzelfsprekend zal het programma
van de Achterhoekse Christmas Fair nog volop gepubliceerd worden.

Wat onze Lionswebsite betreft zal er de komende periode hard gewerkt
worden i.s.m. HPU om de site weer geheel eigentijds en overzichtelijk te
maken. De nieuw op te zetten site zal begin november beschikbaar komen.

De discussie over de jumelage wordt uitgesteld naar één van de volgende
vergaderingen, vooral ook om dit belangrijke onderwerp die aandacht te
geven, die het ook verdient. De discussienota “Jumelage, in balans of
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onbalans” van de president en de secretaris is in dit Bulletin opgenomen. De
Charternight is op 3 november a.s. Opgave dient voor 20 oktober bij Frank
Wendlandt te geschieden. Betaling van de kosten kan ook - op de bekende
wijze - gedaan worden aan onze penningmeester Jos Niesink. Hij zal voor
doorbetaling zorg dragen.

Met enige weemoed wordt afscheid genomen van de Puzzel; kennelijk té
ingewikkeld voor onze leden en daardoor structureel te weinig inzendingen.
Met een glimlach echter, neemt Tom Jacobs als laatste inzender van zijn
oplossing én als de enige echte prijswinnaar, een fles wijn van de president
Toon in ontvangst.

Van de rondvraag maakt Theo Soontiëns gebruik met de oproep aan de leden
om toch meer energie in de puzzel te steken. De president zegt toe, dat hij
Bart Jaap zal contacten en hem zal vragen om de puzzels - ook voor Lions -
wat makkelijker oplosbaar te maken.

Dan doet Theo nog een oproep aan de aanwezigen om de voorstelling “De
Blauwe Vogel” in Schouwburg Amphion te bezoeken. Deze voorstelling is op
zondag 14 oktober in de Grote Zaal.

Henk Drost vraagt nadrukkelijk aandacht voor de jaarlijkse wijnactie. Tot nu
toe zijn de orders qua aantallen nog ver onder de maat. Kom op Lions! Mail,
bel of fax Henk voor je wijnbestelling!  Opgave uiterlijk tot 18 oktober.

Tom Jacobs bedankt - namens zijn Marlie - alle Lions die een bijdrage
geleverd hebben aan de opknapactie van het Kadohuis. Niet onvermeld mag
blijven dat Resto Gasseling voor de broodjes en de koffie heeft gezorgd.

Bij afwezigheid van beide tailtwisters, is er dit keer geen leuke anekdote of
speech van een van deze heren. Hopelijk kunnen we wel een volgende keer
van hun verhaal genieten.

Om kwart over tien kan de president met een voldaan gevoel deze
onderhoudende en nuttige avond afsluiten.

MJV 
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Stand van zaken We Serve groepen

ZORG Voorzitter: Jan Loggers

Secretaris: Chris Geurink

Leden: Martin Liefrink, Theo Kamps, 
Jan van Iersel, Aart van Silfhout.

Missie Het helpen van hulpbehoevende ouderen.

Project A. Het mede tot stand brengen van de aanleg van een
terras bij “Schravenweide” aan de kant van de
Kennedylaan.

B. Per maand 2 keer activiteiten doen/ondersteunen bij
“Den Ooiman”.

Doel Zie Missie.

Afgerond Einde Lionsjaar 2007-2008 (ondersteuning kan van jaar tot
jaar doorlopen).

Uitvoering Binnen nu (3-10) en enkele maanden starten. Dus voor Kerst
2007.

Problemen Nee

Afstemming Met Onderwijs. Oonderzoek synergie Metzo microkrediet
pilotproject 2007.

Vervolg Gesprek afgevaardigde Den Ooyman.

Afstemming Doegroep Onderwijs.

Diversen Geen.
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SPORT Voorzitter: John Brands

Secretaris: Kees van Steenbergen

Leden: Rien ter Brugge, Hans Kietselaer, Jan Kruit, Jos
Niesink, Henk Drost.

Missie Mensen die daar normaliter geen kans voor hebben laten
genieten van sport. Dat kan zijn naar sport kijken of aan een
sport laten deelnemen.

Project A. Eén of twee keer naar een topwedstrijd (De Graafschap
of Orion) met 8-10 mensen van Philadelphia, Zozijn of
Fatima.

B. Lions aan sport laten doen.

Doel Zie Missie.

Afgerond A. Einde Sportseizoen.

B. Einde Lionsjaar.

Uitvoering April 2007 De Graafschap, reeds gerealiseerd.

Oktober/november 2007 Orion.

Sportevenement Lions volgt nog.

Problemen Nee

Afstemming Henk Drost heeft een enquête gemaakt met de vraag aan
welke sport de voorkeur wordt gegeven. Deze enquête
loopt nog.

Vervolg Zodra het rooster van Orion bekend is, de avond(en) gaan
inplannen.

Diversen Geen.
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OSW Voorzitter: Peter Bob Peerenboom

Secretaris: Toon van Opheusden

Leden: Toon Gasseling, Harm Kloosterboer, Gerard
Roelofsen, Theo Soontiëns, Hans de Vries

Missie Het bijdragen aan projecten op het gebied van
ontwikkelingssamenwerking.

Project A. Helpen van de stichting DOS bij het vinden van
bestuursleden.

B. De Lions basisschool kleurwedstrijd voor de vrede weer
van de grond krijgen.

C. Het ondersteunen van de kerstpakkettenactie va de
wereldwinkel

Doel Zie Missie.

Afgerond Voor het nieuwe Lionsjaar, dus voor 1augustus 2008.

Uitvoering De komende maanden.

Problemen Normaliter gaat het bij ontwikkelingssamenwerking om
poen. Om goede doe projecten te vinden is een behoorlijks
zoektocht.

Afstemming Geen

Vervolg De komende maanden zal het netwerk van de Lionsleden
worden ingezet.

Diversen Deze Doegroep wil graag de samenstelling na dit Lionsjaar
enigszins in stand houden zodat niet alle informatie verdwijnt
met de vertrekkende leden.
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MILIEU Voorzitter: Koos Kuiper

Secretaris: Bart Jaap Pull ter Gunne

Leden: Hans Bruyn, Henk Kets, Marnix Jansen
Venneboer, Gerard Hehenkamp, Jan Thijssen

Missie De Doegroep milieu inzetten om een milieuthema op te
pakken, hetwelk door de inzet van de Doegroep verder kan
worden gebracht.

Project Er is nog geen concreet idee voor een project.

Doel Zie  Missie.

Afgerond De Doegroep wil voor 1-11-2007 een concreet idee hebben.

Uitvoering onbekend

Problemen Het is een zeer weerbarstige materie met een brede scope. 

Een eerste initiatief, het ondersteunen van de directie van
het NME-centrum (Natuur en Milieu Educatie) bij het
zoeken naar nieuwe huisvesting bleek voor aanvang reeds
achterhaald.

Afstemming Ja met Doegroep onderwijs. Mogelijk is er een link.

Vervolg Voor 1-11-2007 een concreet plan bedenken.

Diversen Geen
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ONDERWIJS Voorzitter: Henk Dijk

Secretaris: Jan Jurriëns

Leden: Arnold van der Goot, Wim Frommé,
Harry Thijssen, Tom Jacobs

Missie Het stimuleren van ondernemerschap in het onderwijs.

Project Metzo microkrediet pilotproject 200

In groepjes van 4-5 personen zullen leerlingen van Metzo een

mini- onderneming opzetten. Elke onderneming krijgt een

startkapitaal van  € 100,=.  Met een goed plan gaan ze aan het

werk om dit bedrag te vergroten. Daarvoor dienen ze de eigen

talenten en die van de andere groepsleden zo goed mogelijk in

te zetten.

Uitgangspunt is om het bedrag van € 100,= te verdubbelen tot

€ 200,=..  Samen met een aantal leerlingen iets ondernemen

om het krediet van € 100,- te verdubbelen.

Het werken in een mini onderneming stelt men in staat om

planmatig en projectmatig te werken. Tevens leert men om op

een goede manier met geld om te gaan

Er zijn verschillende soorten opbrengst te onderscheiden.

1. De opbrengst in geld. Het startkapitaal gaat terug naar de

organisatie. Alles boven de € 100,= gaat naar een nog

nader te bepalen goed doel.(Kunnen we dit nu al

noemen?) 

2. De opbrengst in de eigen ontwikkeling. Dit valt niet in

geld uit te drukken, maar alles wat men geleerd heeft, kan

van dienst zijn in de verdere opleiding of in het gewone

leven.

3. Daarnaast telt dit project mee als praktische opdracht

voor het vak maatschappijleer 1.

4. Tevens krijgt men een schoolcertificaat als bewijs dat is

mee hebt gedaan aan dit project. 

5. Natuurlijk proberen we dit project ook op verschillende

manieren in de publiciteit te brengen.
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Eén van hun doelstellingen is het aanmoedigen van mensen om

dienstbaar te zijn aan de samenleving. Daartoe stelt de Lions

Club voor dit project het startkapitaal ter beschikking en wat

belangrijker is, zij stimuleren leerlingen in ondernemerschap. 

De Lions Club kan tevens deskundige hulp leveren om naar het

plan te laten kijken.

Dit project is bestemd voor leerlingen uit leerjaar 4. Men mag

zelf het groepje samenstellen (minimaal 4 personen).

Per afdeling kunnen groepjes van maximaal 5 personen

deelnemen.

De afdelingen die mee kunnen doen zijn: Techniek breed,

Bouwtechniek, Economie breed, Consumptieve Techniek,

Verzorging, Uiterlijke Verzorging en Theoretische Leerweg.

Afgerond Op 14-12-2007.

Uitvoering Voor de herfstvakantie: selectie van de deelnemende
groepjes. De uitvoering van het plan door de leerlingen
loopt van 29 oktober t.m. 14 december 2007

Problemen Het verkrijgen van het startkapitaal van € 100,= per
groepje. Mocht dat niet lukken dan “lappen”’de leden
van de Doegroep onderwijs de bedragen.

Afstemming Zie de opmerking bij de Doegroep Zorg.

Vervolg Bepalen goede doelen.

Diversen Als promotionele ondersteuning is een flyer voor dit
project gemaakt. Deze is beschikbaar bij de Doegroep.
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CULTUUR Voorzitter: Herman van den Broek

Secretaris: Han Meibergen

Leden: Henk Breuker, Bert Lamers, Ruud Wink, Koos
Witkop

Missie Ondersteunen van Fatima bij de Achterhoekse Christmas
Fair (ACF).

Project A. Het houden van een kunstveiling.

B. Samen met mensen van Fatima schilderen.

Doel Samen doen en poen ophalen.

Afgerond Donderdag 13 december 2007.

Uitvoering Donderdag 13 december 2007.

Problemen Nee

Afstemming Er zijn naast de leden van de Doegroep nog 10 mensen
nodig voor de organisatie

Vervolg Het loopt

Diversen Geen
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Taphap bij Fatima 19 september 2007

Woensdag 19 september waren we uitgenodigd bij Fatima in Nieuw Wehl of
was het nu in Achter Wehl? Volgens onze president is het Achter Wehl, maar
Ernst van Drumpt hield steevast Nieuw Wehl aan. Hoe dan ook, what’s in a
name? Belangrijker was het wat we te horen en te zien kregen. Nou, dat
bleek 100 % in orde te zijn.

Nadat Toon alle aanwezige Lions en
directeur van Fatima, de heer Ernst
van Drumpt met zijn medewerkers
welkom had geheten, vroeg de
president eerst aandacht voor het
volgende:

Met Bep Witkop gaat het gelukkig
weer goed en Hans Bruyn is enkele
dagen opgenomen in het Slingeland
Ziekenhuis, nadat hij zich plotseling
onwel voelde. Hans is weer thuis en
heeft de vergadering van 3 oktober bijgewoond! Aspirant lid Rob
Migchelbrink zal voorlopig niet aanwezig zijn bij onze bijeenkomsten wegens
cardiale klachten. Naar verwachting laat hij begin 2008 zijn gezicht weer zien.

Namens Marlie Jacobs bedankt Toon de Lions, die met veel werklust en
vakkundigheid schilderwerk ten behoeve van het Kadohuis in de
Kapoeniestraat hebben verricht.

De Metzo Regatta wordt voor de tweede keer gehouden op vrijdag 28
september 2007 en Toon doet een oproep aan de aanwezige leden een kijkje
te komen nemen bij dit sportieve evenement. 

Last, but not least vraagt Toon de aanwezige jarigen van de afgelopen periode
-Wim Frommé, Hans de Vries, Jan van Iersel, Jan Thijssen en Arnold van der
Goot-  hun plek in te nemen op de stoel om het gebruikelijke verjaardagslied
“in ontvangst” te nemen.

Hierna geeft Toon het woord aan Ernst van Drumpt. De tekst van zijn
presentatie vindt u elders in het Bulletin.

Deze interessante presentatie van Ernst wordt afgesloten met een uitstekend
buffet van chef-kok Henny Jansen van Fatima. 
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Even na tienen spreekt Toon zijn dankwoord uit aan Ernst en zijn
medewerkers voor deze uitstekend georganiseerde avond en de geboden
gastvrijheid.

MJV 

Stichting Fatima

verslag van de lezing door Ernst van Drupmt

Op verschillende locaties in Oost Gelderland wonen, onder
verantwoordelijkheid van Stichting Fatima, in totaal ongeveer 360 mensen
met een verstandelijke handicap. Daarnaast zijn er zo'n 50 mensen/cliënten
die niet bij Fatima hoeven te wonen, maar hun hulpvraag beantwoord zien
door gebruik te maken van onderdelen van ons aanbod, bijvoorbeeld
dagbesteding. Al met al maken jaarlijks ruim 400 mensen op één of andere
manier gebruik van de dienstverlening van Fatima. Fatima richt zich als
expertisecentrum op cliënten met complexe verstandelijke problematiek,
soms in combinatie met een lichamelijke handicap en gedragsproblematiek.

Organisatie en besturing

Fatima is een Stichting die wordt bestuurd door een Raad van Bestuur,  bij
ons is dat een bestuurder, ondergetekende. Er is een Raad van Toezicht die
bestaat uit 5 toezichthouders, afkomstig uit de regio die hiervoor zijn
gevraagd vanuit hun persoonlijke expertise en betrokkenheid bij het werk. U
moet hierbij denken aan: accountants, juristen, artsen, oud-wethouders,
bankdirecteuren etc.

Het budget voor dit jaar is ruim 27 miljoen Euro bij een aantal van 520 fte’s.
Er is een hoog percentage parttimers: want in totaal werken er bij Fatima
ongeveer 900 medewerkers

Waar zijn we te vinden?

Fatima verricht haar werkzaamheden op meerdere locaties in de regio:
Azewijn, Baak, Babberich, Didam, Doetinchem, Nieuw Wehl, Steenderen,
Wehl en Zelhem. Dus niet alleen op de hoofdlocatie in Nieuw Wehl maar ook
in woningen en activiteitencentra die wellicht bij u in de buurt zijn. In
Giesbeek, Dieren en Zutphen worden nieuwe ontwikkelingen voorbereid.
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Wat hebben we zoal te bieden? 

Wonen bij Fatima betekent een huis om te wonen, fijne huisgenoten en
verzekerd zijn van passende zorg. Naast wonen is er ook de mogelijkheid om
te komen logeren voor een langere periode, of voor weekenden of een
vakantie en we hebben de mogelijkheid voor naschoolse opvang. Er wordt
van die mogelijkheden om zeer diverse redenen en op verschillende
momenten gebruik gemaakt. (Voorbeeld: een jong kind met slaapproblemen
slaapt bij ons. Ouders kunnen daarmee de zorg overdag thuis aan.)

Een andere vorm van zorgverlening is de ambulante zorg. Enkele
medewerkers begeleiden bijvoorbeeld twee autistische jongens in de
thuissituatie (in dit geval normaal begaafd/licht verstandelijk gehandicapt). Het
gaat hierbij om ondersteunende en activerende begeleiding, onder andere het
stimuleren van nieuwe ervaringen.

De dagbesteding en mogelijkheden om te werken zijn de afgelopen jaren
sterk gegroeid. Op veel plaatsen in de regio heeft Fatima, evenals andere
zorgaanbieders, voorzieningen die zijn afgestemd op de individuele handicap
van cliënten. Dat varieert van dagbesteding voor bewoners met een zeer
ernstig verstandelijke handicap tot arbeidsmatige werkzaamheden. Op
industrieterrein de Huet staat De Onderneming waar een grote diversiteit
aan werkzaamheden is te vinden zoals:

• houtbewerking

• kaarsenmakerij

• industrieel werk

Ook in Azewijn zijn we te vinden met dagbesteding De Ompert. Hier zijn het
bewoners en cliënten van Fatima met een (zeer) ernstige verstandelijke
handicap. De activiteiten in de Ompert worden afgestemd op hun eigen
belevingswereld, met het accent op zintuiglijke beleving. Snoezelen, samen
muziek maken, koken, verven, individuele massages en aromatherapie zijn
hierbij belangrijke dagactiviteiten.

Een mooi ander voorbeeld is de Pottenbakkerij. Pottenbakken is een mooie
activiteit waar ook mensen die ernstig verstandelijk gehandicapt en dus
beperkt zijn, op hun eigen manier mee kunnen doen. Er worden heuse
kunstwerken gemaakt en de deelnemers zijn er terecht trots op. In de Fatima
Shop in het centrum van Nieuw Wehl zijn al onze producten te koop. De
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Shop is natuurlijk ook weer een werk- en activiteitenplek voor cliënten en
bewoners. Mocht u geïnteresseerd zijn: welkom in de Shop

Wie werken er bij Fatima?

Mensen maken de zorg. Bij Fatima werken ± 900 medewerkers, die vanuit
diverse invalshoeken samen werken aan de zorg, direct of indirect. U kunt
hierbij denken aan sociaal-pedagogisch medewerkers, verpleegkundigen,
logopedisten, fysiotherapeuten, muziektherapeuten, speciaal opgeleide artsen
voor verstandelijk gehandicapten, orthopedagogen, psychologen,
maatschappelijk werker, apothekers- en doktersassistenten, leidinggevenden,
medewerkers voor de facilitaire diensten, de financiële en administratieve
dienst en voor personele en opleidingszaken. Daarnaast hebben we nog een
bijzonder onderdeel wat u wellicht niet weet, het CBT. Het Centrum voor
Bijzondere Tandheelkunde. Vanuit heel Nederland komen daar mensen met
bijvoorbeeld erge angst of meer specifieke problematiek. Een team van tot
specialist opgeleide tandartsen en mondhygiënistes is daar te vinden en er is
een lange wachtlijst voor dit bijzondere werk. Ook in het Slingeland
ziekenhuis zijn zij werkzaam en kunnen daar met andere medisch specialisten
samen een behandeling uitvoeren, al dan niet onder narcose.

Vakkennis én zeker ook persoonlijke inzet en betrokkenheid van
medewerkers moet borg staan voor de kwaliteit van het werk dat we doen
op Fatima. Voor bewoners/cliënten, ouders en familie zijn medewerkers het
juiste aanspreekpunt. Daarnaast zijn binnen Fatima voor de bewoners en
cliënten ongeveer 180 vrijwilligers actief. Overigens kunnen we altijd nieuwe
vrijwilligers gebruiken! Ook bedrijven die een zinvol project willen doen met
hun medewerkers… laat gerust van u horen.

Fatima is er in principe voor alle mensen met een verstandelijke handicap.
Maar voor mensen met een zeer ernstige verstandelijke handicap en vaak met
bijkomende psychiatrische problemen of intensieve verzorging zijn wij meer
en meer het expertise centrum voor Oost Gelderland geworden.
Medewerkers worden door opgedane ervaringen en forse
scholingsprogramma's steeds meer specialist op het terrein van bijvoorbeeld
autisme of ernstig probleemgedrag, totale communicatie, gehoor- en
visusonderzoek, eetproblematiek en zelfverwondend gedrag. Allemaal
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voorbeelden van onderwerpen waar binnen Fatima verregaande
deskundigheid ontwikkeld wordt.

Samenwerking ouders en verwanten

Deze is van cruciaal belang. Natuurlijk hebben verwanten als eerste te maken
met de medewerkers van de woningen. Dus met het hoofd van de woning of
de specifiek begeleider, maar zeker in overlegsituaties ook met andere
disciplines. Naast deze directe zorgverlening vinden we ook dat wij ons
samen met de wettelijk vertegenwoordigers sterk moeten maken voor de
zorgverlening van alle bewoners en cliënten. Daarvoor voer ik uiteraard
overleg met het bestuur van de Cliëntenraad, vragen we hen te participeren
in werkgroepen en hebben we het Fatima Journaal waarin we ouders en
medewerkers informeren over datgene dat bij Fatima speelt.

Met wie werken we samen?

De Carante Groep is een samenwerkingsverband van zelfstandige werkende
organisaties. Wij maken hier sinds enkele jaren deel van uit. Het werkterrein
beslaat een groot deel van Nederland en we zijn samen de op één na
grootste zorgaanbiedersgroep binnen de gehandicaptensector met ruim
13.000 medewerkers. Totale exploitatie ± E 450.000.000. Dat geeft de
mogelijkheid om expertise voor onze kernactiviteiten samen verder te
ontwikkelen en maakt Fatima minder kwetsbaar, bijvoorbeeld op het terrein
van ICT en Administratieve Organisatie.

Daarnaast werken we samen met andere gezondheidszorgwerkers en
organisaties zoals huisartsen, fysiotherapeuten, psychologen, Slingeland,
GGNet, scholen voor speciaal onderwijs en collega-instellingen in de regio én
landelijk. Project Dolfijn Schaik is samenwerken met ouders in een door hen
georganiseerde woonvorm.

Publiciteit en openheid (Transparantie)

We zijn open naar onze buitenwereld. Wij zijn blij met bijeenkomsten als
deze, om zoveel mogelijk mensen in de maatschappij bekent te laten worden
met de zorg die wij verlenen. We hebben een goede relatie met de pers en
informeren hen dus ook als er calamiteiten zijn. Bijvoorbeeld toen we
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geconfronteerd werden met Legionella hebben we direct de krant benaderd.
Liever slecht nieuws goed gecommuniceerd dan op een andere wijze
uitgelekt. We praten ook met de pers over nieuwe zorgvormen,
bouwplannen, enz. Het is een belangrijk medium om onze doelgroepen te
bereiken (nieuwe medewerkers, zorgvragers, enz.) Het meest komen we in
de publiciteit met ontspannende activiteiten, die veelal ondersteund worden
door anderen. Een vlindertuin die mogelijk is gemaakt vanuit het VSB Fonds,
een muziek-o-theek die mogelijk werd door Jovink en de Voederbietels, een
sportclinic met voetbalvereniging de Graafschap, de truckersdag en allerlei
andere projecten. Wanneer bedrijven ons benaderen voor een actie waarbij
ze de opbrengst aan ons willen doneren zijn we altijd zeer enthousiast. Het is
voor bewoners en cliënten de slagroom op de koffie. We proberen ook altijd
direct mee te doen. Zo organiseerde de Rotary enkele jaren geleden een
kunstmanifestatie en was de opbrengst voor Fatima. In de samenwerking die
ontstond hebben én onze bewoners en cliënten mee geëxposeerd en hebben
we de opbrengst besteed aan schildersezels, lijsten en een oven voor de
pottenbakkerij, allemaal spullen die te maken hadden met het thema en
daarnaast een verrijking in de dagbesteding zijn. Lions Doetinchem-de
Graafschap organiseerde een fietstour voor een goed doel: Fight for Sight.
Hoe helpen we in Azië mensen van staar af. Een gift voor Fatima van € 4500.-
was daarnaast een fantastisch gebaar voor met name slechtzienden bij Fatima.

En nu uw Club…

Jaarlijks hebben wij een kerstmarkt georganiseerd waar we onze
dagbesteding-producten verkochten. Het liep storm en de accommodatie
bleek te krap. In gesprekken met Ruud Wink en later enkele andere leden van
uw club is het idee geboren om als Lionsclub en Fatima samen De
Achterhoekse Christmas Fair in de Catharinakerk te organiseren op 13, 13,
14, en 15 december 2007. Volgens mij een fantastisch voornemen waar we
op een prachtige manier zowel het resultaat van het werk van mensen met
een verstandelijke handicap als het werk van u als Lions Club zichtbaar
kunnen maken.

Ik hoop dat ik u niet te lang heb geanimeerd en bedankt voor de aandacht.

Ernst van Drumpt
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Verjaardagen

In de afgelopen periode is

 Aart van Silfhout 13 oktober (70 jaar)

jarig geweest, Bij deze Aart, (nogmaals) gefeliciteerd.

In de komende maand hopen

Toon van Oudheusden 20 oktober (75 jaar)

Hans  Bruyn 27 oktober (75 jaar)

Bart Jaap  Pull ter Gunne 31 oktober (61 jaar)

hun verjaardag te vieren. 

We wensen hen een heerlijke verjaardag toe!

Papillons 

Denken jullie aan 1 nov.2007 ? 
Thé-complet bij Mirjam Toepoel in Laag-Keppel 
en een bezoek aan de Bio-boerderij in Hummelo. 
Opgave: zie onze mededelingen. 
We hopen vele Papillons te ontmoeten. 

Mieke en Janny
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Jumelage, in balans of onbalans?

Over de invulling van de jumelage met LC Dorsten zijn de meningen binnen
de club niet onverdeeld. Er is teveel of er is te weinig contact, vindt men. En
er zou te weinig betrokkenheid zijn bij onze Lions met de Dorstenaren?

Wat zijn nu concreet de bestaande afspraken:

- éénmaal per jaar een dagje uit met de dames. Het ene jaar zijn wij te
gast in Dorsten, het daarop volgende jaar zijn de Lions Dorsten te
gast in Doetinchem.

- Uitgangspunt hierbij: een zo groot mogelijke opkomst nastreven!

- Verder staat het een ieder vrij de reguliere bijeenkomsten over en
weer bij te wonen.

Jan Kruit heeft over de jumelage een open brief geschreven, waarin hij
aangeeft dat de jumelage naar zijn mening niet écht leeft binnen onze club en
dat er onvoldoende inhoud aan de samenwerking met de Dorstenaren wordt
gegeven. (zie het Bulletin van augustus 2007).

Voor een volledige beeldvorming volgt hieronder een weergave van de
activiteiten 2007:

- 14 april: jumelagevergadering in Dorsten (wij waren met 5 man
vertegenwoordigd) 

- 11 mei: jeugduitwisseling Doetinchem/Dorsten. Organisatie door LC
Doetinchem, zeer geslaagde dag met uitstapje naar de Heilige Land
Stichting en naar het Afrika museum, afsluitende BBQ bij Henk Dijk.

- 12 mei: jaarlijkse uitgaansdag van onze club met Lions Dorsten naar
paleis Het Loo in Apeldoorn.

- Voorjaar 2007 uitnodiging voor een muziekfeest in de BRD, deelname
onzerzijds 8 á 10 Lions & Papillons.

- 10 augustus: op het Sommerfest in Dorsten waren 12 Nederlandse
Lions en Papillons aanwezig.

- 22 augustus BBQ bij Henk en Wil Kets met ruime Duitse deelname.

- 20 oktober: jumelagevergadering in Doetinchem.

Resumé: 5 activiteiten en 2 vergaderingen in 2007. 
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Ook met het oog op het 10-jarig jumelagejubileum volgend jaar wil het
bestuur een openhartige discussie met u voeren over de invulling en de
toekomst van de jumelage met LC Dorsten. De uitkomsten hiervan kunnen
dan gebruikt worden voor eventuele beleidsaanpassingen in de bestaande
samenwerking met onze Duitse Lionsvrienden.

Wij zullen dit onderwerp in één van de komende bijeenkomsten aan de orde
stellen. U hebt dan alle gelegenheid over dit onderwerp na te denken. 

Toon Gasseling, president Marnix Jansen Venneboer, secretaris

De Puzzelrubriek

Ditmaal doen de letters: E/EE/K/L/N/O/P/U en W mee. Speciaal voor het
begin van het seizoen een makkelijke puzzel gekenmerkt door twee
sterretjes. Tip van de redactie: Het is gewoon een Sudoku!

EE E

EE U L P

K P EE L

W P

E N K U

U E EE

W L N P U E

K N W L

De oplossing welke u vindt in de middelste horizontale rij, gearceerd, mag
ook dit maal naar uw puzzelredacteur: aj@pulltergunne.nl

mailto:aj@pulltergunne.nl
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Zozijn, de Lions & de Papillons

Enige tijd geleden deed het
Kadohuis, i.v.m. haar 12½-jarig
jubileum een oproep voor hulp bij
het opknappen van haar winkel
aan de Korte Kapoeniestraat.
Inmiddels heeft de winkel een
nieuwe frisse uitstraling en een
indeling die meer ruimte biedt
voor de cliënten om te
schilderen. Een groep van 9
cliënten schildert iedere maandag
onder begeleiding van Marlie aan
vele nieuwe creaties. 

Cliënten, medewerkers en vele
klanten reageerden enthousiast.
Een resultaat dat mede door de
spontane hulp van Lions en
Papillons tot stand is gekomen. 

Bert Lamers bood zijn hulp aan bij
het ontwerp van de nieuwe
inrichting. De indeling, kleuren,
wandrekken, nieuwe kasten; over
van alles moest worden nagedacht.
Bert heeft niet alleen verstand van
dit soort zaken maar ook zijn
connecties. Bij Ben Lamers, de
broer van Bert, werden voor een
superzacht prijsje, drie fraaie
winkelkasten uitgezocht. De
draadrekken  werden door Bert
gesponsord. De firma te Mebel
leverde gratis kwaliteitsverf.
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En zo kon er zaterdag 15 september gestart worden. Zozijn-personeel,
aanverwanten en een cliënt gingen samen aan de slag met plamuren, verven
en het verplaatsen van het interieur. De winkel bood een aanblik die deed
vrezen dat het nooit meer goed zou komen. De sfeer en de verzorging waren
echter uitstekend. Heerlijke appeltaart van de Regenboog en overheerlijke
lunchbroodjes, aangeboden door Resto Gasseling, versterkten de inwendig de
mens. Opeens kwam Peter-Bob Peerenboom de winkel binnen strompelen.
Hij was zijn aanmelding niet vergeten, maar had twee dagen van te voren
spectaculaire capriolen met zijn fiets uitgehaald. Helaas met pijnlijke gevolgen.
Ook voor de niet-medicus was het overduidelijk, dat Peter-Bob beter een
weekje rust kon nemen.

Zondag haalden we in Zevenaar en Lobith kasten op. De hulp van Stijn en
Toine, onze zoon en de vriend van Igna, die hun jeugdige kracht wel even
wilden tonen, kwam daarbij zeer goed van pas.

Op maandag 17
september waren
ook Gerard en Rita
H e h e n k a m p ,
Marjan Lamers,
Lidwine van Iersel
en onze Tailtwister
Chris van de partij.
De inrichting van
een deel van de
w i n k e l  k o n
b e g i n n e n ,  h e t
andere deel moest
a f g e s c h i l d e r d
worden. Om half
één kon de lunch

weer worden opgehaald bij Resto Gasseling. De voorbereidingen waren door
onze president vakkundig gedelegeerd naar Irma, die weer een uitgebreid
assortiment aan heerlijk belegde broodjes, compleet met bestek en servetjes
had klaargemaakt. Tijdens het werken leer je elkaar ook weer beter kennen.
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Klimmend op ladders of kruipend over de grond worden verhalen over van
alles en nog wat uitgewisseld.

Het Kadohuis ziet er
fantastisch uit. Kom er eens
kijken! Samen met het
aanbod van vele nieuwe
artikelen en de door onze
cliënten geproduceerde
schilderijen is de omzet zelfs
gestegen. Een fantastisch
resultaat waar Stichting
Zozijn, de medewerkers en
cliënten van Het Kadohuis en
in het bijzonder Marlie, alle
Lions en Papillons, die
hieraan hebben meegewerkt,
ha r te l i j k  v oor  w i l l en
bedanken.

Tom & Marlie Jacobs

Uit het Nieuws 

Wie vrijdag 5 oktober jl. naar RTL 7 heeft gekeken, heeft
wellicht een rapportage over de Graafschap gezien.
Premier Balkenende was woensdag 3 oktober op bezoek
in Doetinchem én bij De Graafschap.

Ongetwijfeld een belangrijke dag voor Lion & wethouder
Koos Kuiper, maar ook voor Paul Reuvekamp, cliënt bij
het Kadohuis. Paul produceert kado-artikelen die in de winkel verkocht
worden, waaronder schilderijen. Als enorme fan van de Graafschap heeft hij
onlangs een schilderij met het thema “De Graafschap” gemaakt. Toen het
schilderij in de winkel werd gehangen voor de verkoop was Paul absoluut
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duidelijk: hij wilde wel afstand
doen van zijn creatie maar dan
alleen aan de Graafschap. De hulp
van John Brands werd ingeroepen.
John heeft zijn connecties bij de
Graafschap ingeschakeld en zo kon
Paul onder begeleiding zijn
schilderij op woensdag 3 oktober
officieel aan de spelers en het
bestuur van de Graafschap
aanbieden. 

De cameraploeg van RTL7 filmde
deze prachtige gebeurtenis. Paul was
in zijn nopjes. Zo mooi had hij het
zich niet voorgesteld. Hij spreekt er
nog steeds over. Inmiddels hebben
enkele klanten al bestellingen
geplaatst voor Paul’s creatie. Paul gaat
weer zijn best doen en heeft besloten
deze keer wel gewoon afstand te
zullen doen van zijn schilderij.

John bedankt!

Marlie Jacobs

Misverstand ?

Een paar weken geleden vroeg Kees van Steenbergen, voordat ik mij fysiek
ging afmatten, of ik al naar de Metzo-regatta was geweest. Nee, ik had er
zelfs geen moment aan gedacht. Vergeten in de agenda te zetten, maar ook in
de lokale sufferdjes had ik er niets over gelezen. Geen nood en na een
verkwikkende douche alsnog op weg naar de Europabrug. Een angstig gevoel
bekroop mij toen ik het viaduct onder door fietsend nog geen enkel geluid
hoorde. Te laat kon ik niet zijn, het zal toch wel zijn doorgegaan, want het
weer was prachtig. Eenmaal het talud omhoog gereden zag ik toch wel drukte
op de fietsbrug en even later kwamen de boten in het water vertrouwd voor.
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Er werd gevaren, maar waar het omging en vooral om wie bleef volstrekt
onduidelijk. Een eindje verder leek een meneer enthousiast in een microfoon
te schreeuwen, maar het geluid was totaal onhoorbaar, waardoor een groot
deel van de regatta-charme wel was verdwenen.

Gelukkig kwam ik Martin Liefrink tegen en samen hebben wij nog wat
gekeken, waarbij wij het er over eens waren dat deze versie van de Metzo-
regatta  toch minder sfeervol was. Waarna Martin mij voor een kop koffie
uitnodigde in de stad. 

Al keuvelend over allerlei verschillende zaken kwam het gesprek op de
naderende charternight van ons kind LC Montferland-Emmerich. De
uitnodigingen waren inmiddels binnen en Martin verbaasde zich er over dat
het mogelijk was om voor een korte of een lange aanwezigheid te kiezen. Het
was nu wel erg gemakkelijk om niet deel te nemen aan de feestelijke avond
die nu eenmaal traditioneel de charteruitreiking besluit.

Natuurlijk is dat niet de bedoeling van de nieuwe clubleden. En dat verdienen
zij vanzelfsprekend ook niet. Een sponsorclub wordt niet geacht zich met een
Jantje van Leiden daarvan af te maken. 

Waarom dan toch het onderscheid tussen alleen het plechtige gedeelte van de
uitreiking van het charter en de hele charternight?

Dat heeft alles te maken met alle andere gasten die voor deze gebeurtenis
worden uitgenodigd. Dat zijn natuurlijk de officials die volgens het protocol
moeten worden uitgenodigd. Maar ook alle clubs in de zone,
vertegenwoordigers van overige lokale serviceclubs, de beide burgemeesters,
de gouverneurs buiten 110 BZ en zo nog wat genodigden. Veel van hen
hebben geen of nauwelijks een band met de nieuwe club(leden). En daarom
worden zij in de gelegenheid gesteld om alleen het officiële gedeelte bij te
wonen. (Er zijn overigens al aanmeldingen uit deze groep die voor de hele
avond kiezen).

Duidelijk mag zijn dat dit voor de leden van de sponsorclub niet de bedoeling
is. Hopelijk wordt een mogelijk misverstand hiermee uit de wereld geholpen.
En gelukkig is er nog net tijd genoeg om een eventuele vergissing ongedaan te
maken. Zodat wij er met elkaar voor zorgen dat ons vierde kind op een
geslaagd geboortefeest kan terug kijken !

HB
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Commissies

�  Activiteiten 
Hans de Vries, voorzitter
Peter Bob Peerenboom, vice-voorzitter
Herman van den Broek
Hans Kietselaer
Martin Liefrink
Jan Loggers
Bart-Jaap Pull ter Gunne
Kees van Steenbergen

�  Bulletin & ICT 
Theo Soontiëns, voorzitter
Kees van Steenbergen, ICT officer
Han Meibergen, Smoelenboek
Henk Breuker
Henk Dijk
Henk Drost, Photo-officer
Bart-Jaap Pull ter Gunne, cartoon & puzzle
Ruud Wink

�  Interservice 
Henk Breuker
Bert Lamers

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
John Brands, vice-voorzitter
Chris Geurink
 

�  Jumelage
Jan Kruit, voorzitter
Jan van Iersel, vice-voorzitter
Henk Drost
Gerard Hehenkamp

Han Meibergen
Marnix Jansen Venneboer

�  Kascontrole 
Gerard Roelofsen
Aart van Silfhout

�  Leden
Koos Kuiper, voorzitter
Tom Jacobs
Bert Lamers

�  Milieu officer
Hans Bruyn
Koos Kuiper

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns

�  Uitbreiding
Henk Breuker
Henk Drost 
Jan Kruit

� We S erve 
Wim Fromme, voorzitter
Ruud Wink, vice-voorzitter
John Brands, manager projecten
Gerard Hehenkamp, secretaris
Jan van Iersel, 2  secretarise

Martin Liefrink
Jos Niesink
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Agenda 2007-2008

22 augustus 2007 18.00 uur Barbecue bij Wil & Henk Kets 

5 september 2007 20.00 uur Lezing Multiple Sclerose - Mw. Gasseling

19 september 2007 18.00 uur Tap Hap bij Fatima.

28 september 2007 13.00 uur Metzo Regatta

Oktober Wijnactie

3 oktober 2007 20.00 uur Clubavond

17 oktober 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Henk Drost 

3 november 2007 16.30 uur Charternight Montferland

7 november 2007 20.00 uur Dhr. Kaiser

21 november2007 15.00 uur Taphap; de 10 minuten van Toon Gasseling 

5 december 2007 20.00 uur Surprise-avond

13/15 december 2007 de ACF

19 december 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Gerard Roelofsen

12 januari 2008 14.00 uur Nieuwjaarsreceptie

30 januari 2008 18.00 uur Taphap in eetcafé Het Borghuis 

6 februari 2008 20.00 uur Clubavond

20 februari 2008 18.00 uur Tap Hap;  10 minuten van Martin Liefrink

5 maart 2008 20.00 uur Vergadering 

19 maart 2008 18.00 uur Taphap; de 10 minuten van Bart Jaap PtG

??? ??? Interservice-activiteit

2 april 2008 20.00 uur Vergadering

16 april 2008 18.00 uur Taphap; de 10 minuten van Bert Lamers

??? ??? Uitstapje Dorsten; 10 jaar Jumelage

7 mei 2008 20.00 uur Clubavond

21 mei 2008 18.00 uur Tap Hap; de 10 minuten van Theo Soontiëns

4 juni 2008 20.00 uur Vergadering

18 juni 2008 18.00 uur Tap Hap

2 juli 2008 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons 
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